

GOVERNING LAW

These terms and conditions are governed by and are to be construed in accordance with the laws of UK.

Company Name: GEAS COLLECT LTD

Registration Number: 11262106

Company Address: 63/66 HATTON GARDEN FIFTH FLOOR, SUITE 2 LONDON ENGLAND EC1N 8LE

(this is not a returning address)

- China Digital New Media Limited

The products and services offered by Us through this www.huarenfun.com website (the "Site") are subject to the Website Terms of Use and Trading Terms set out below which

together form the terms and conditions ("Terms and Conditions"). By using the Site, you

accept, without limitation or qualification, these Terms and Conditions. If you do not agree to these Terms and Conditions, please do not use this Site.

We reserve the right to update the Terms and Conditions at any time. When We do so, We will provide access to the new Terms and Conditions on the Site home page. The new Terms and Conditions will take effect immediately and will govern all transactions with Us through the Site. If you do not agree with the new version of the Terms and Conditions, you must cease to use the Site.

Website Terms of Use

Using the Site for top-up service

This Site is for personal and non-commercial use. You must not use any materials contained in the Site except to the extent necessary for your own personal use.

www.huarenfun.com is used for game top-up service in globally.

In using the Site and information available from the Site, you agree that you will not:

- (a) post, disseminate or transmit unauthorised advertisements or promotional materials,
chain letters, junk mail or any other type of unsolicited mass email to people or entities who have not agreed to be part of such mailings;
- (b) omit, delete, forge or misrepresent transmission information, including headers, return mailing and Internet protocol addresses or otherwise manipulate identifiers to disguise the origin of any content;
- (c) impersonate any person or entity, or fail to state or otherwise misrepresent an affiliation with any person or entity;
- (d) engage in any activities in order to withhold or cloak identity or contact information;
- (e) send harassing and/or threatening messages to others;
- (f) engage in "flooding" - i.e. ICMP flooding and mail bombing (sending large amounts of email repeatedly to the same email address);
- (g) use the information available on the Site for any illegal, immoral or anti-social purpose,
in violation of any applicable laws or regulations or in a manner which is or may be

damaging to Our name or reputation;

(h) electronically stalk or otherwise electronically harass another; or

(i) engage in any Internet activities that would violate the personal privacy rights of others, including but not limited to, collecting and distributing information about Internet users

without their permission.

You agree that you are responsible for your own communications and that you will not post, disseminate or transmit any content that:

(1) contains personally identifiable information belonging to minors;

or (2) is for commercial purposes or contains advertising or is intended to solicit a person

to buy or sell services or to make donations.

At GAME we are committed to protecting your privacy.

We will only use the information that we collect about you in accordance with all applicable data protection and privacy legislation, regulations and guidance.

In this privacy policy we explain how we look after your personal data when you visit our

websites (regardless of where you visit them from), when you buy products or services from us online or in store, or when you book a station or enter tournaments in our Belong

arenas. We also explain your data privacy rights and how the law protects you. It is important that you read this privacy policy together with any other privacy policy or fair

processing notice we may provide on specific occasions when we are collecting or processing your personal data. This privacy policy is in addition to the other notices and is not intended to override them.

This website and any of our online services are not intended for children under the age of

13 and we do not knowingly collect children's data without parental consent. Where we

offer "pay-to-play" and similar services to children in our Belong arenas, it is strictly prohibited for a child under the age of 13 to access the online element of these services such as our online booking and tournament platforms without parental consent.

We have set out our privacy policy using a layered format so you can quickly and easily click through to the specific areas of interest.

Payment Policy

We cannot accept your order until you have paid for it in full. You can pay by all major credit or debit cards listed on the Site. Payment will be charged at the point of submitting your order, usually just before dispatch.

Upon submitting your order, you confirm that the payment card that is being used is yours, and you meet the age restrictions for the title purchased.

All credit/debit card holders are subject to validation and fraud checks and authorisation

by the card issuer. If the issuer of your payment card refuses to authorise payment to us,

We will not accept your order, We will not be obliged to inform you of the reason for the

refusal and We will not be liable for any delay or non-delivery. We are not responsible for

your card issuer charging you as a result of Our processing of your credit/debit card payment in accordance with your order.

You authorise Us to debit your nominated payment card to recover all charges and amounts due and owing to Us.

Delivery Policy

All game credits will be topped up into your account automatically as soon as we receive your payment. It's usually within 10-60 seconds.

Return Policy

Huarenfun.com reserves the right to refuse refund as soon as game credits were sold.

Non-adult Protection

We use wechat pay and alipay as protection to confirm user's device, password or facial recognition. Huarenfun.com reserves the right to refuse refund for non-adult users using accounts by knowing their wechat or alipay paying password. Using other's paying accounts will not be allowed by British law, Parents should take responsibility for all false payments.

Accuracy of information

We will use reasonable endeavours to ensure that information on the Site is accurate, but

commentary and other material posted on the Site are not intended to amount to advice

or authority on which reliance should be placed. Except to the extent that Our Trading Terms apply (as set out below), We make no representation or warranty that any information is accurate, complete or up-to-date and, to the fullest extent permitted by

law, We accept no liability for any loss or damage caused by any reliance placed on such

information by you or anyone to whom you communicate such information.

Intellectual Property All content on the Site is protected by copyright. We, or Our licensors, own copyright

and/or database rights in the selection, coordination, arrangement and enhancement of

such content, as well as in the original content.

Except as expressly set out in these Terms & Conditions, nothing shall give you any rights in respect of any intellectual property owned by Us or Our licensors. You shall not assert or attempt to obtain any such rights and you shall not use, copy, reproduce, modify, publish, transmit, participate in the transfer or sale of, create derivative works from, or in any way exploit, Our name, trade marks, logos or other proprietary marks, or any of the content of the Site, in whole or in part, except as provided in these Terms & Conditions.

You may download information from the Site for your own personal non-commercial use

only. Except as otherwise expressly permitted under copyright law, no copying, redistribution, retransmission, publication or commercial exploitation of downloaded material will be permitted without Our express permission and that of the copyright owner. In the event of any permitted copying, redistribution or publication of copyright

material, no changes in or deletion of author attribution, trade mark legend or copyright

notice shall be made. You acknowledge that you do not acquire any ownership rights by

downloading copyright material.

The rights granted to you under these Terms & Conditions shall terminate immediately upon your breach of any of these Terms of Use.

Communications

Whilst We are always happy to hear from you, it is Our policy not to accept or consider creative materials, ideas or suggestions other than those We specifically request. This is to avoid any misunderstandings if your ideas are similar to those We have developed independently. Therefore, We request that you do not send to Us any original creative materials such as original artwork etc. Any communication or material you do transmit to

the Site by electronic mail or otherwise will be treated as non-confidential and non-proprietary.

Anything you transmit or post may be used by Us or our affiliates for any purpose, including but not limited to, reproduction, disclosure, transmission, publication, broadcast and posting. We are free to use any ideas, concepts, know-how or techniques

contained in any communication you send to the Site for any purpose whatsoever including, but not limited to, developing, manufacturing and marketing products using

such information. **Your Site account**

You may create an account on this Site by clicking on the Your Account link on the homepage and following the on-screen prompts. Please note that you will be required to supply information including a valid email address and your home address. This needs to be the registered address of your chosen payment card. Incorrect details may result in the rejection of your order.

You can amend your details at any time by logging in or while placing your next order.

To

do so , either select 'change your details' on the 'checkout' screen or log in and navigate to your account pages and follow the relevant links.

Please note that We reserve the right to suspend or terminate your account if it is or appears to Us to be used in breach of any of the provisions of these Terms and Conditions, including the provision of false registration details or any other misuse of the Site. Any person who holds such a suspended or terminated account must not re-register on the Site without Our prior consent.

Linked Sites

We assume no responsibility for the contents of any other web sites to which the Site has

links and We do not endorse the material on any linked web site. The provision of any links does not imply We have any association with their operators. We shall not be held responsible or liable for any loss or damages caused or alleged to have been caused by use of or in reliance on any content, goods or services available on such hyperlinked sites.

Trading Terms

What these terms cover. These are the terms and conditions on which we supply products to you, whether these are goods, services or digital content.

Why you should read them. Please read these terms carefully before you submit your order to us. These terms tell you who we are, how we will provide products to you, how you and we may change or end the contract, what to do if there is a problem and other important information. If you think that there is a mistake in these terms, please contact us to discuss.

INFORMATION ABOUT US AND HOW TO CONTACT

USWe are GEAS COLLECT LTD. a company registered in England and Wales. Our registered office is at Rm101, Maple House 118 High Street, Purley, London, England, United Kingdom, CR8 2AD

How to contact us. You can contact us on web chat or by writing to us at <https://www.huarenfun.com/contactUS>

How we may contact you. If we have to contact you we will do so by email or by writing to you at the email address or postal address you provided to us in your order.

You agree to inform us if your name, email address or any other contact or personal

details provided change by contacting our customer service team on the number or email address set out above and you agree that we will not be responsible for missed notifications if you have not kept your contact details with us up-to-date.

"Writing" or "written" includes emails.

Pricing Policy

We continue to review Our service to ensure that customers keep coming back to Us for more than just great value in all the products We sell.

Pricing on the Site may vary from GAME Store prices. In any instance where the online price is lower, Our stores will not be able to match the online price. All online promotions,

bundles, offers and discounts apply to the Site only and do not apply to Our stores.

The prices of products advertised for sale on the Site are as set out on the Site, errors and omissions excepted. All prices are in pounds (£) sterling.

Prices may change at any time prior to acceptance of your order.

In the unlikely event that the price of an item has been incorrectly advertised on the Site,

We will usually contact you to ask whether you wish to proceed with your order at the correct price. If you are not happy to proceed, or We are unable to obtain your instructions, We will cancel your order and any sum debited by Us from your debit/credit

card will be refunded in full to the same card. We will not be obliged to supply products at the incorrect price.

Age Restrictions

Any product with a BBFC (British Board of film Classification) or PEGI (Pan-European Games Information) rating will be clearly described as such on the product page for that item. For further information on age ratings, see the Video Standards Council Website,

the PEGI website, or the Ask About Games Website.

Warning: It is an offence to attempt to buy a certificated title if you are under the required

age or to attempt to purchase any such title on behalf of an underage third party.

Persons placing orders for the purchase of products on the Site, confirm that they are of the appropriate age to receive and view the specified certification of the title(s) so ordered.

Any person ordering a product for a third party hereby certifies the intended recipient of

the order is of the appropriate age to receive and view the specified certification of the title(s) so ordered.

We reserve the right not to supply any age-restricted product where We reasonably believe that a customer is below the relevant minimum age.

Product Information

We are under a legal duty to supply goods which conform with the contract We have entered into with you. Further information about Our products and services is set out in Our Products and Services help pages.

We have taken reasonable steps to display as accurately as possible the pack shots, product descriptions, screen shots, specifications and other detailing of Our products in the images that appear on the Site. However, as the actual detailing you see onscreen will depend on your monitor, We cannot guarantee that your monitor's display of such detailing will exactly reflect the detailing of the product upon delivery. All detailing of products is subject to change and may not represent the finished product.

Unless otherwise stated, offers cannot be used in conjunction with any other offer (online or otherwise). We reserve the right to restrict offers to one purchase per household at our discretion. All offers are subject to availability while stocks last. Offers may be withdrawn without notice for reasonable cause.

The feature on the Site of a product does not constitute a guarantee of its availability. Products, prices and technical requirements are subject to change at any time without notice.

Our Contract with you Further information about placing and paying for an order is set out in Our Ordering and Payment help pages.

You may place an order to purchase a product advertised for sale on the Site by following the onscreen prompts after clicking on the item you are interested in. You will

have an opportunity to check and correct any input errors in your order up until the point at which you submit your order (by clicking 'pay now' on the 'payment' page of the checkout procedure).

All orders placed by you are subject to acceptance by us. We may choose not to accept your order for any reason and will not be liable to you or to anyone else in those circumstances. On any such occasion We will email you to make you aware as soon as it is possible to do so.

You will receive an email, once your order is in process detailing your order reference and details of the product(s) you have ordered. Please note that this email is an acknowledgement only and is not an acceptance of your order.

Acceptance of your order and the formation of a contract between you and Us will take place when We send you an email confirming that the products you have ordered are being dispatched to you, unless We have notified you that We do not accept your order or you have already cancelled it in accordance with the provisions below (see Cancelling an Order).

If we are unable to accept your order, we will inform you of this and will not charge you for the product. This might be because we have identified an error in the price or description of the product or because we are unable to meet a delivery deadline you

have specified.

Although We endeavour to give accurate stock availability information on the Site occasionally products you order may not be available. If this happens We will cancel your order, send you an email to confirm the cancellation and any sum debited by Us from your debit/credit card will be refunded in full to the same card.

GEAS COLLECT LTD, 公司代码为 11262106, 在英国注册, 注册地址为: 63/66
HATTON GARDEN FIFTH FLOOR, SUITE 2 LONDON ENGLAND EC1N 8LE
China Digitgal New Media Limited

我们通过 www.huarenfun.com 网站 (“网站”) 提供的产品和服务受以下网站使用条款和交易条款的约束, 这些条款和条件共同构成条款和条件 (“条款和条件”)。使用本网站即表示 您接受但不限于这些条款和条件。如果您不同意这些条款和条件, 请不要使用本网站。

我们保留随时更新条款和条件的权利。当我们这样做时, 我们将提供对网站首页上新条款和条件的访问。新的条款和条件将立即生效, 并将管辖通过本网站与我们进行的所有交易。如果您不同意条款和条件的新版本, 则必须停止使用本网站。

网站使用条款

使用网站进行充值服务

本网站仅供个人和非商业用途。除非您个人需要使用, 否则您不得使用本网站中包含的任何材料。

www.huarenfun.com 在全球用于游戏充值服务。

在使用本网站和本网站提供的信息时, 您同意不会:

- (a) 向未同意成为此类邮件一部分的人或实体张贴, 传播或传播未经授权的广告或促销材

料， 垃圾信， 垃圾邮件或任何其他类型的未经请求的群发电子邮件；

- (b) 省略， 删除， 伪造或歪曲传输信息， 包括标题， 退回邮件和互联网协议地址， 或操纵标识符以掩盖任何内容的来源；
- (c) 冒充任何个人或实体， 或没有陈述或以其他方式歪曲与任何个人或实体的从属关系；
- (d) 从事任何活动以隐瞒或隐瞒身份或联系信息；
- (e) 向他人发送骚扰和/或威胁信息；
- (f) 进行“泛洪” -即 ICMP 泛洪和邮件轰炸（将大量电子邮件重复发送到同一电子邮件地址）；
- (g) 违反任何适用的法律或法规， 或以可能或可能损害我们的名称或声誉的方式， 将本网站上提供的信息用于任何非法， 不道德或反社会目的；
- (h) 以电子方式跟踪或以其他方式以电子方式骚扰他人； 要么
- (i) 从事任何会侵犯他人个人隐私权的互联网活动， 包括但不限于未经他们许可而收集和分发有关互联网用户的信息。

您同意对您自己的通讯负责， 并且您不会张贴， 传播或传播任何以下内容：

- (1) 包含未成年人的个人身份信息；

或 (2) 用于商业目的或包含广告， 或旨在诱使人们购买或出售服务或进行捐赠。在

GAME， 我们致力于保护您的隐私。

我们将仅根据所有适用的数据保护和隐私法规， 法规和指南来使用我们收集的有关您的信息。在本隐私政策中， 我们解释了当您访问我们的网站时（无论您从何处访问）， 在线或实体商店中向我们购买产品或服务， 预订车站或参加比赛时， 我们将如何处理您的个人数据在我们的 Belong 竞技场中。我们还将解释您的数据隐私权以及法律如何保护您。请务必阅读本隐私政策以及我们在特定情况下收集或处理您的个人数据时可能提供的任何其他隐私政策或

公平处理通知。本隐私政策是其他声明的补充，并不旨在覆盖它们。

本网站和我们的任何在线服务均不适用于 13 岁以下的儿童，未经父母的同意，我们不会有意收集儿童的数据。如果我们在 Belong 竞技场为儿童提供“付费游戏”和类似服务，则严禁 13 岁以下的儿童在没有父母的情况下访问这些服务的在线内容，例如我们的在线预订和锦标赛平台同意。

我们使用分层格式列出了我们的隐私政策，因此您可以快速轻松地点击进入感兴趣的特定区域。

付款政策

在您全额付款之前，我们无法接受您的订单。您可以使用网站上列出的所有主要信用卡或借记卡付款。通常在发货前，您将在提交订单时付款。

提交订单后，您确认所使用的支付卡是您自己的，并且您符合购买标题的年龄限制。所

有信用卡/借记卡持卡人均需通过卡发行进行验证，欺诈检查和授权

所有信用卡/借记卡持卡人都必须经过发卡行的验证，欺诈检查和授权。如果您的付款卡的发卡行拒绝授权向我们付款，我们将不接受您的订单，我们没有义务告知您拒绝的原因，并且我们对任何延迟或未送达概不负责。由于我们根据您的订单处理了您的信用卡/借记卡付款，因此我们对发卡行向您收取费用负责。

您授权我们从您指定的付款卡中扣款，以追回欠我们的所有费用和款项。

交货政策

我们收到您的付款后，所有游戏积分将自动充值到您的帐户中。通常在 10-60 秒内。

退货政策

Huarenfun.com 保留在售出游戏后拒绝返还任何货币的权利。

未成年保护政策

我们使用微信支付以及阿里支付宝的支付保护功能来确认支付者的设备，密码或面部识别。如果因为未成年使用自己或他人的微信或者支付宝账号的支付密码进行付款，Huarenfun.com 保留拒绝任何退款的权力。使用他人账号在英国法律中是不被允许的，请家长承担错误支付的责任。

信息准确性

我们将尽一切努力确保本网站上的信息准确无误，但本网站上发布的评论和其他材料并不构成应依赖的建议或权威。除非适用我们的交易条款（如下所述），否则我们不保证任何信息是准确，完整或最新的，并且在法律允许的最大范围内，我们不承担任何责任。您或与您交流此类信息的任何人对此类信息的任何依赖所造成的任何损失或损害。

知识产权

本网站上的所有内容均受版权保护。我们或我们的许可人在选择，协调，安排和增强此类内容以及原始内容中拥有版权和/或数据库权利。

除非本条款和条件中明确规定，否则任何内容均不授予您对我们或我们的许可人拥有的任何知识产权的任何权利。您不得主张或试图获得任何此类权利，并且您不得使用，复制，复制，修改，发布，传播，参与转让，出售，创建衍生作品或以任何方式利用我们的名称，贸易商标，徽标或其他专有商标，或本网站的任何部分或全部内容，除非本条款和条件另有规定。您可以从本网站下载信息，仅用于个人非商业用途。除非版权法另有明确许可，否则未经我们和版权所有者的明确许可，不得复制，重新分发，重新传输，出版或对下载的材料进行商业开发。在任何允许的复制，再分发或出版版权材料的情况下，不得更改或删除作者的出处，商标图例或版权声明。您承认通过下载版权材料没有获得任何所有权。

一旦您违反这些使用条款中的任何条款，根据这些条款和条件授予您的权利将立即终止。通

通讯技术

尽管我们总是很高兴收到您的来信，但我们的政策是不接受或考虑除我们特别要求的内容以外的创意材料，想法或建议。如果您的想法与我们独立开发的想法相似，这可以避免任何误解。因此，我们要求您不要向我们发送任何原始创意材料，例如原始艺术品等。您通过电子邮件或其他方式传输到本网站的任何通讯或材料将被视为非机密且非专有。

您或我们的关联公司可能出于任何目的使用您传输或发布的任何内容，包括但不限于复制，

披露，传输，出版，广播和发布。我们可以出于任何目的自由使用您发送给网站的任何通信中包含的任何想法，概念，专有技术或技术，包括但不限于使用此类信息开发，制造和营销产品。

您的网站帐号

您可以通过单击主页上的“您的帐户”链接并按照屏幕上的提示在此站点上创建帐户。请注意，您将需要提供信息，包括有效的电子邮件地址和您的家庭住址。这必须是您选择的付款卡的注册地址。错误的详细信息可能会导致您的订单被拒绝。

您可以随时登录或下一个订单来修改您的详细信息。为此，请在“结帐”屏幕上选择“更改您的详细信息”，或登录并导航到您的帐户页面并点击相关链接。

请注意，如果我们使用或认为您的帐户违反了本条款和条件的任何规定，包括提供虚假的注册信息或对网站的任何其他滥用，我们保留暂停或终止您帐户的权利。未经我们事先同意，拥有此类已暂停或终止帐户的任何人不得在网站上重新注册。链

接网站

对于本网站链接到的任何其他网站的内容，我们不承担任何责任，并且我们不认可任何链接的网站上的内容。提供任何链接并不意味着我们与他们的运营商有任何关联。对于因使用或依赖于此类超链接站点上提供的任何内容，商品或服务而造成或据称已造成的任何损失或损害，我们概不负责。

交易条款

这些条款涵盖了什么。这些是我们向您提供产品的条款和条件，无论是商品，服务还是数字内容。

为什么要阅读它们。在向我们要提交订单之前，请仔细阅读这些条款。这些条款告诉我们是谁，我们将如何向您提供产品，您与我们如何更改或终止合同，出现问题时该怎么办以及其

他重要信息。如果您认为这些术语有误，请与我们联系进行讨论。有

关我们的信息以及如何与我们联系

我们是 GEAS COLLECT LTD。在英格兰和威尔士注册的公司。我们的注册办事处位于

Rm101，枫树大厦高街 118 号，普利，伦敦，英国，英国，CR8 2AD

如何与我们联系。您可以通过网络聊天或通过 <https://www.huarenfun.com/contactUS> 给我们写信与我们联系。

我们如何与您联系。如果我们必须与您联系，我们将通过电子邮件或通过您在订单中提供给我们的电子邮件地址或邮政地址给您写信来进行联系。

您同意通过上述电话号码或电子邮件地址与我们的客户服务团队联系，以告知我们您的姓名，电子邮件地址或提供的其他任何联系方式或个人详细信息是否发生变化，并且您同意我们对丢失的通知不承担任何责任没有保持您与我们的联系方式为最新。

“书面”或“书面”包括电子邮件。

定价政策

我们会继续审查我们的服务，以确保客户继续回访我们，而不仅仅是我们出售的所有产品中的超值产品。

网站上的价格可能会与 GAME 商店的价格有所不同。在任何情况下，如果在线价格较低，我们的商店将无法匹配在线价格。所有在线促销，捆绑销售，优惠和折扣仅适用于本网站，不适用于我们的商店。在本网站上宣传销售的产品价格与本网站上列出的一样，错误和遗漏除外。

所有价格均为

英镑 (£)。

价格可能会在接受您的订单之前随时更改。

万一在网站上错误地发布了商品价格，我们通常会与您联系，询问您是否希望以正确的价格

进行订购。如果您不满意继续进行操作，或者我们无法获得您的指示，我们将取消您的订单，并且我们从您的借记卡/信用卡中扣除的任何款项都将全额退还给同一张卡。我们没有义务以不正确的价格提供产品。

年龄限制

任何具有 BBFC（英国电影分级委员会）或 PEGI（泛欧游戏信息）等级的产品都将在该产品的产品页面上明确说明。有关年龄分级的更多信息，请访问视频标准委员会网站，PEGI 网站或游戏询问网站。

警告：如果您未满要求的年龄，则试图购买认证的产权或试图代表未成年的第三方购买任何此类产权是违法的。

在网站上下订单购买产品的人员，请确认他们的年龄合适，可以接收并查看所订购产品的指定证明。

特此向第三方订购产品的任何人在此证明，预定的预定接收者具有适当的年龄，可以接收和查看所订购产品的指定证明。

如果我们合理地认为客户低于相关的最低年龄，我们保留不提供任何有年龄限制的产品的权利。

产品信息

我们有法律义务提供符合我们与您订立的合同的货物。有关我们的产品和服务的更多信息，请参见我们的产品和服务帮助页面。

我们已采取合理的步骤，以在网站上显示的图像中尽可能准确地显示产品的包装照片，产品说明，屏幕截图，规格和其他详细信息。但是，由于您在屏幕上看到的实际详细信息将取决于您的显示器，因此我们不能保证显示器上显示的此类详细信息将准确反映产品在交付时的详细信息。产品的所有细节如有更改，可能并不代表最终产品。

除非另有说明，否则优惠不能与任何其他优惠（在线或其他）一起使用。我们保留根据我们的判断将报价限制为每个家庭购买一次的权利。所有优惠视供应情况而定，售完即止。出于合理原因，要约可能被撤回，恕不另行通知。产品站点上的功能并不构成其可用性的保证。产品，价格和
技术要求如有更改，恕不另行通知。

我们与您的合同

有关下订单和付款的更多信息，请参见我们的订购和付款帮助页面。

单击感兴趣的项目后，您可以按照屏幕上的提示下订单购买在网站上出售的广告产品。您将有机会检查并更正订单中的任何输入错误，直到提交订单（通过在结帐程序的“付款”页面上单击“立即付款”）。

您下的所有订单都必须被我们接受。我们可能出于任何原因选择不接受您的订单，在这种情况下对您或任何其他人不承担任何责任。在任何此类情况下，我们都会尽快通过电子邮件向您发送通知。

一旦您的订单正在处理中，您将收到一封电子邮件，详细说明您的订单参考和所订购产品的详细信息。请注意，这封电子邮件仅是对您的确认，不接受您的订单。

当我们向您发送电子邮件确认您所订购的产品已发送给您时，将接受您的订单并在您与我们之间订立合同，除非我们已通知您我们不接受您的订单或您已经按照以下规定取消了该订单

（请参阅取消订单）。

如果我们无法接受您的订单，我们将通知您，并且不会就产品收取费用。这可能是因为我们发现了产品价格或产品描述中的错误，或者是由于无法满足您指定的交货期限。

尽管我们偶尔会在网站上提供准确的库存状况信息，但有时您订购的产品可能不可用。如果发生这种情况，我们将取消您的订单，给您发送电子邮件以确认取消，并且我们从您的借记

卡/信用卡中扣除的任何款项都将全额退还给同一张卡。